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STYRETS ÅRSBERETNING 

2024 
 

Styret har valgt å ha med en redegjørelse for hele kalenderåret 2024. Dette vil overlappe 

årsberetningen for 2023-24. 

Utadrettede tiltak, Groruddalen Miljøforum 

Styret har fortsatt samarbeidet med Groruddalen Miljøforum (GM) hvor Einar Spurkeland og Richard 

Muskaug har deltatt ad hoc i møter og konsultasjoner om spørsmål knyttet til arealbruk og transport. 

Styret i GM er styrket med en representant fra Logistikkforeningen og bydel Alna. 

Bokprosjektet 

Følgende bøker er fortsatt under arbeid: 

1. De lange linjene. Hovedtrekkene i byens utvikling fra 1624 til våre dager, skrevet av Terje 

Kleven. 

2. Boligplanlegging og boligpolitikk fra 1850 til vår tid, skrevet av Jon Guttu og Johan-Ditlef 

Martens 

3. Samferdsel former Oslo, fra 1800-tallet til i dag, skrevet av Gustav Nielsen (utgis i fire bind) 

4. Byområder i forvandling. Transformasjoner 1880-2024. Redaktører: Njål Arge, Tallak Moland og 

Brede Norderud 

 

Bøkene gis ikke ut som felles prosjekt, men det refererer til BULLBY som felles utgangspunkt for 

prosjektet.  Gustav Nielsen har fått økonomisk støtte fra Ruter. Kleven har nå fått forlag for sin 

utgivelse, Guttu og Martens tar sikte på å måtte gi ut på eget forlag/betale produksjonen selv. Blir 

ferdig mars 2025.  

Bullby.net 

Nettsiden er en viktig informasjonskanal for medlemmer og andre besøkende. Den bringer 

informasjon om aktuelle saker, aktiviteter og prosjekter. Innlegg og referatene fra møtene når mellom 

80 og 140 lesere. 

 

 

Etter pandemien har antall besøkende hatt en svakt stigende tendens, men hver besøkende besøker de 

siste årene litt færre sider. 84 % av visningene er fra adresser i Norge, ca. 10 % fra USA. Sverige, 

Storbritannia, Kina, Nederland og Finland kommer på de neste plassene og står til sammen for 3-4 %. 

Faggrupper 

Bullby har delt inn medlemmene i faggrupper etter faginteresser. Følgende grupper er etablert: 

• Områdeutvikling – kontaktperson: Rolf Jensen 

• Bolig- og samfunnsplanlegging – kontaktperson Jon Guttu 

• Byhistorie – kontaktperson –  

• Areal og transport – kontaktperson: Einar Spurkeland 

 

 

Årlig statistikk over bruk 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 2024 

Visninger 9038 6452 7613 13000 10375 13431 11627 9982 

Besøkende 4152 2959 3233 4829 3546 4407 4501 4575 

Visninger per besøkende 2,18 2,18 2,35 2,69 2,93 3,05 2,58 2,18 

Innlegg publisert 27 3 24 28 29 22 29 24 

Kommentarer til innlegg 8 0 21 41 44 15 12 27 

Aktive abonnenter (per 31/12)     142 147 135 144 



Faggruppene har møter etter behov. Det har vært liten aktivitet i faggruppene, bortsett fra i 

Områdeutviklings-gruppa, som har hatt 8 møter og forberedt et medlemsmøte til høsten. 

 

Det bør drøftes om faggruppene bør få en større rolle i forberedelse av medlemsmøtene og styrke 

egenaktiviteten. 

Bymiljøarkiv-prosjektet 

Arbeidet med å tilrettelegge det omfattende Bymiljøarkivet på AHO er avsluttet. Arkivet viser i 

hovedsak utviklingsarbeider som Miljøverndepartementet ledet i perioden 1980-2010, sammen med en 

rekke kommuner og offentlige myndigheter, blant annet Forsøk i Nærmiljø, Samordnet areal- og 

transportplanlegging, Miljøbyprogrammet og Framtidens byer. Det gjenstår noe arbeid med å 

tilrettelegge den digitale delen av arkivet. Arkivet er nå tilnærmet klar for drift ved AHO. Nærmere 

info om arkivet vil bli tilgjengelig på AHOs nye nettsider (www.aho.no) som vil bli lansert i mars i år. 

Professor Jonny Aspen og universitetslektor Eirik Stokke-Mikalsen har nå ansvaret for driften på 

AHO. Bullby-medlemmene Kjell Spigseth, Sidsel Andersen og Lasse Bjerved kan fortsatt bidra til 

driften av arkivet og dialog med studenter og forskere når AHO åpner for dette. 

Medlemsmøter 

Møte 73: Torsdag 25. januar, Sagene samfunnshus 

Bokprosjektet status og mulige felles perspektiver   (23 medl. deltok) 

Det ble innledet om status og innhold alle bokprosjektene med en etterfølgende diskusjon 

Møte 74: Tirsdag 19. mars 20204, Asplan Viak 

Habitat Norge        (24 medl. deltok) 

• Einar Spurkeland innledet kort om Oslopakke 3 

• Sven Erik Svendsen og May Sommerfeldt orienterte om HABITAT Norges arbeid 

Møte 75: Onsdag 8.mai 2024, Sagene samfunnshus  

Årsmøte og fagmøte om boligpolitikk/3. boligsektor   (21 medl. deltok) 

• LO sitt syn på Stortingsmelding nr. 13 (2023–2024)- En helhetlig og aktiv boligpolitikk for hele 

landet. Liv Anna Lindman. Boligpolitisk rådgiver i LO 

• Marie Løken fra Leieboerforeningen fulgte opp med å redegjøre for foreningens arbeid med å 

utvikle konkrete løsninger for ikke-kommersielle utleieboliger. 

Møte 76: Tirsdag 26. august i Asker sentrum 

Befaring i Asker sentrum        (20 medl. deltok) 

Inge Willumsen og Solveig Aaen hadde planlagt en ekskursjon i Asker sentrum - kommunens 

viktigste knutepunkt. Hva er areal- og utbyggingsutfordringene i den «nye» storkommunen med 9 

lokalsentra og snart 100 000  innbyggere? Introduksjon v/Kommunalplansjef Tor Arne Midtbø og 

Espen Tandberg leder av eiendomsselskapet Espen Tandberg AS 

Møte 77: Onsdag 22. oktober 2024, Deichman Bjørvika 

Miljøbyen Gamle Oslo – hva nå?      (23 medl. deltok) 

• Organisering, finansiering, målsettinger, hvorfor miljøby, prioriterte innsatsområde, Kjell Spigseth 

• Hva ble gjort? Resultater og videre utfordringer? Robert Lorange og Gustav Nielsen 

• Sosio-økonomisk utvikling, Gentrifisering? Ingar Brattbakk 

Møte 78, tirsdag 26. november, Sagene samfunnshus 

Oslopakke 3         (23 medl. deltok) 

• Alberte Ruud, leder av Oslopakke3- sekretariatet gjennomgikk historikken bak Oslopakkene 

samt trakk fram mange av tiltakene og resultatene. Hun diskuterte også Oslopakkenes forhold 

til satsing i Groruddalen og fordelingen av bompengebelastningen. 

• Jan Fredrik Lund, leder for NTP-sekretariatet la vekt på at den sterke satsingen på byer og 

byvekstavtaler fortsetter i den nye nasjonale transportplanen (NTP 2025-2036) som ble vedtatt 

i 2024. I tillegg til Oslo-området, Bergensområdet, Trondheimsområdet og Nord-Jæren 

arbeides det med oppfølging av og nye byvekstavtaler for Kristiansandsregionen, 

Buskerudbyen, Grenland, Nedre Glomma og Tromsø. 

http://www.aho.no/


• Sirin Stav, gruppeleder for MDG og leder av samferdsels- og miljøutvalget i Oslo bystyre 

bidro med mange kritiske kommentarer til satsinger og prioriteringer i Oslo-pakkene. 

 

Det foreligger interne referat fra alle møtene som ligger på medlemssidene, samt at alle møter er 

referert i form av en artikkel på de åpne nettsidene i etterkant. Tilbakemeldinger tilsier at flere 

medlemmer som ikke har kunnet delta leser disse i etterkant. Lesertallet for innlegg på Bullbys sider 

ligger vanligvis mellom ca. 80 og ca. 140, avhengig av interesse for temaet. 

Styre og styremøter 

Styret har bestått av: 

• Einar Spurkeland, leder 

• Solveig Aaen, sekretær 

• Johan-Ditlef Martens, styremedlem 

• May Sommerfelt, styremedlem 

• Lars Krogh, nestleder og nettansvarlig 

Varamedlemmer: 

• Hans Kristian Lingsom 

• Richard Muskaug 

 

Jan Usterud Hanssen er revisor. 

Jon Guttu og Terje Kleven er valgkomite. 

 

Det er avholdt 5 styremøter i 2024: 

• Styremøte 1-24 (11.01.24) 

• Styremøte 2-24 (19.03.24) 

• Styremøte 3-24 (06.06.24) 

• Styremøte 4-24 (03.09.24) 

• Styremøte 5-24 (05.11.24) 

 

De tre siste styremøtene er gjennomført av det nye styret som ble valgt på årsmøtet. Dette vil også ha 

ett møte 24.1.25. 

Medlemmer  

Vi er ved årsskiftet 59 registrerte medlemmer i Bullby og hittil (13.01.25) er 30 registrert betalt 

kontingent 2025. 

 

 

 

 

Oslo, 1. februar 2025 

 

 

 

___________________   ____________________  __________________ 

Einar Spurkeland   Johan-Ditlef Martens   May Sommerfelt 

 

 

 

___________________   ____________________ 

Solveig Aaen    Lars Krogh 

 

 

 

https://bullby.net/wp-content/uploads/2024/04/Styremote-2-24-19.03.24.pdf
https://bullby.net/wp-content/uploads/2024/09/Styremote-3-24-06.06.24.pdf
https://bullby.net/wp-content/uploads/2024/10/Styremote-4-24-3.9.24-utkast.pdf

